
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky  

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave dňa 20. 10. 2020 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

 

1. Otvorenie  

2. Plnenie uznesení  (Miroslav Demény) 

3. VZN o kronike (Mgr. Juraj Halyák) 

4. Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny – rok 2020 (Ing. Nataša Vjesztová) 

5. Vyhodnotenie Rožňavského kultúrneho leta 2020 

6. Vyhodnotenie dotazníka ku tvorbe Koncepcie rozvoja kultúry mesta Rožňava, 

čiastočná SWOT analýza  

7. Diskusia, rôzne  

 Rok 2021 v kultúre 

8. Záver  

 

 

Predseda komisie:   Miroslav Demény 

Tajomníčka komisie:  Mgr. Lenka Leštáková 

 

 

 

 

 

 

 

 

k bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých 

prítomných, oboznámil ich s programom zasadnutia a navrhol stiahnuť z rokovania bod číslo 

6. Dôvodom bol rozsah materiálu a dohodlo sa, že prerokovaniu tohto materiálu by malo 

predchádzať stretnutie pracovnej skupiny k tvorbe Koncepcie rozvoja kultúry mesta Rožňava. 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania so zmenou- stiahnutie bodu č. 6 

z programu rokovania. 

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 6 členov komisie 

 



P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof  

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art.  

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická  

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

 

Za: 6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Program rokovania bol schválený. 

 

 

k bodu č.2: Plnenie uznesení  

Predseda komisie Miroslav Demény oboznámil s plnením uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí komisie. K plneniu uznesení členovia komisie nemali pripomienky. 
 

 

k bodu č. 3: VZN o kronike mesta Rožňava - návrh  

Mgr. Juraj Halyák prezentoval predložený materiál vypracovaný na základe podkladov 

predložených odborom kultúry, športu a cestovného ruchu MsÚ. Návrh nového VZN sa opiera 

o odporúčania uvedené v príručke a upravuje náležitosti kroniky, chronologický postup jej tvorby 

a postavenie kronikára. Členovia komisie nemali voči návrhu žiadne výhrady ani pripomienky. 

 

Číslo hlasovania: 2  

Bod rokovania: VZN o kronike mesta Rožňava - návrh  

Číslo uznesenia:   01/10/2020  

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 6 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof   

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art.  

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická  

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

 

Za:   6     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 01/10/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť predložený návrh VZN o kronike mesta 

Rožňava. 



k bodu č. 4: Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny – rok 2020 

Ing. Nataša Vjesztová prezentovala predložený materiál vyhodnocujúci uplynulú turistickú 

sezónu 2020 a údaje zozbierané Turistickou informačnou kanceláriou. V spoločnej diskusii sa 

jednohlasne konštatovalo, že prioritou by malo byť v najbližšom období vytvoriť produkt, ktorý 

by ozvláštnil prehliadku Strážnej veže a spravil z nej atraktívny turistický cieľ. Jej interiér si 

vyžaduje rozšírenejšiu starostlivosť ako len bežné upratovanie. Pani Vjesztová priniesla aj 

aktuálne používaný propagačný materiál v TIK na ukážku. Informovala o aktuálnej situácii na 

poli výstav cestovného ruchu, ktoré sú kvôli kovid kríze tiež v nedohľadne. 

Oboznámila aj so súčasnými a plánovanými aktivitami TIK a odpovedala na otázky členov 

komisie.  

 

Číslo hlasovania: 3 

Bod rokovania: Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny 

Číslo uznesenia:   02/10/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof  + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art.  

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická  

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

 

Za:   7     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 02/10/2020 – Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky berie na 

vedomie Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny. 

 

 

 

k bodu  č. 5: Vyhodnotenie Rožňavského kultúrneho leta 2020 

Lenka Leštáková predstavila materiál so slovným hodnotením, počtami účinkujúcich a divákov 

a finančným zabezpečením podujatí. Tieto podujatia boli vystavané tak, aby podliehali 

opatreniam voči šíreniu koronavírusu, čo nás značne limitovalo. Ing. Ivan Nemčok predniesol 

plány na nadchádzajúci ročník Rožňavského kultúrneho leta 2021, o rozšírení ponuky podujatí 

a vytvorení novej scény, nového priestoru pre organizovanie akcií.  

 

Číslo hlasovania: 4  

Bod rokovania: Vyhodnotenie Rožňavského kultúrneho leta 2020 

Číslo uznesenia:   03/10/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

 

 



P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof +  

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art.  

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická  

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

 

Za:   7     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 03/10/2020 – Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky berie na 

vedomie Vyhodnotenie Rožňavského kultúrneho leta 2020. 

 

 

k bodu  č. 7: Diskusia, rôzne  

K podujatiam chystaným v roku 2021 Lenka Leštáková predstavila zámer žiadať o grant na 

programy Rožňavského kultúrneho leta 2021. 

M. Bischof navrhol, aby mesto prehodnotilo spoluprácu s miestnymi organizáciami (resp. 

dištancovalo sa od nich), ktoré podľa jeho názoru verejne podporujú, alebo sú súčasťou 

združenia, ktoré potláčajú ľudské práva alebo šíria dezinformácie. Ohradil sa voči spolupráci 

mesta a Matice slovenskej pri organizovaní spomienky pri výročí príchodu Cyrila a Metoda. 

Podobne kritizoval aj nevhodné prejavy zo strany Slovenského zväzu protifašistických 

bojovníkov. Napríklad použitie vlajky ZSSR. 

R. Kovács navrhol, aby sme citlivejšie kontrolovali organizované podujatia, či už v mestských 

priestoroch alebo pri ich organizovaní v spolupráci, alebo za podpory mesta Rožňava. Mesto 

by podľa neho malo jasne definovať svoje priority a prezentovať prodemokratické 

a proracionálne postoje.  

 

 

k bodu  č. 8: Záver 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie 

ukončil. 

 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková                              Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


